
Cobie Schouwenburg/februari 2016 

Verslag van activiteiten 2015 
 
Aantal leden: van 166 naar 185 gegroeid. Vrijwillige contributie  0-10 euro. 
 
Nieuwsbrief : Hierin staan allerlei actualiteiten en wetenswaardigheden 
betreffende de buurt. Iedere bewoner met een bij ons bekend mailadres 
kreeg 3x een digitale nieuwsbrief in de mailbox.  Verder maakten we gedurende 2015  vier papieren 
nieuwsbrieven (nrs.  34 t/m 37), die in elke brievenbus in de buurt bezorgd zijn.  (ca. 950.)  
Dit is inclusief  Veen en Duin met 270 brievenbussen.  
 
Website: deze wordt actueel gehouden, gericht op actualiteiten en bijzonderheden betreffende  onze buurt.  Ab 
Schuurman is de webmaster.  
 
Het carré op Park Brederode: Gelukkig is toch eindelijk al het asbest verwijderd en zijn de overbodige gebouwen 
gesloopt. Nog in 2015 is het carré verkocht aan een projectontwikkelaar, die er 44 woningen in gaat realiseren. 
 
Werkgroep Brederodelaan 
In mei  is door aannemer Mouwrik Waardenburg gestart met het vervangen van de riolering en de herinrichting 
van de Brederodelaan. Op 20 april lukte het uiteindelijk nog om met de nieuwe wethouder (dhr. R. Kruijswijk) te 
spreken. Aanpassing van het gemeentelijk ontwerp t.b.v. meer snelheidsremmers in het noordelijke stuk zat er 
echter niet meer in. Yvonne Berkhuijsen was begin juli bereid om de taak van Michiel Oosterhoff als coördinator 
over te nemen. Het overleg  en de samenwerking met zowel de medewerkers van de aannemer als de 
toezichthouder van de gemeente Ed Bultje verloopt heel goed. 
In september popte ineens het voorstel voor een rotonde op als burgerinitiatief. Dit initiatief kreeg voldoende 
stemmen, zodat de gemeente nu serieus dit plan aan het bestuderen is. 
 
Dennenheuvel:   Terwijl er gestaag verder gewerkt wordt aan de nieuwe planvorming voor het gebied komt er 
een ander plan tussendoor: tijdelijke opvang van statushouders in de gebouwen op het landgoed.  
 
Dennenweg: Ook hier is in 2015 gestart met het vervangen van de riolering. 
 
Paddentrek:  In het voorjaar van 2015 hebben mensen uit de buurt meegeholpen met padden overzetten aan 
de Bergweg en de Brederodelaan. Er werden bijna 4000 padden, kikkers en salamanders veilig overgezet. 
(dubbel zoveel als vorig jaar) Onder het nieuwe asfalt van de Brederodelaan liggen ter hoogte van het meertje 
van Caprera nu 3 zgn faunatunnels. We hopen dat de padden er massaal gebruik van gaan maken. 
 
Werkgroepbijeenkomst op 26  november 2015 
Helaas een beperkte opkomst; absoluut zinvol was de uitwisseling over het rotondeplan en de komst van 
statushouders op Dennenheuvel. 
 
Repaircafé: 
Voor het eerst is eind december in samenwerking met Santpoorts Belang een repaircafé georganiseerd in het 
Brederode Huijs. Op een zaterdagmiddag kwamen er vele mensen met hun te repareren lampen, klokken, 
sieraden, textiel, fiets en wat al niet meer. Hier werken reparateurs uit beide gemeenten samen en ook de 
klanten komen uit beide buurten en ook nog wel van verder weg. Ook het sociale aspect komt hierbij heel goed 
uit de verf. Neem maar het voorbeeld van een nieuwe Nederlander, die kwam voor de fiets van zijn zoontje en 
meteen enthousiast begon mee te werken.  Via Bloemendaal-Samen kregen we het startbedrag gefinancierd. In 
het vervolg zal er iedere 2e zaterdag van de maand een repair-café zijn. 
 
Bestuur:  de bestuursleden vergaderden 1x per 2 maanden , met een agenda en besluitenlijstjes. 
Hierbij waren af en toe ook anderen aanwezig, zoals buurtcommissie, webmaster voor de nodige uitwisseling. 
De financiën zijn bijgehouden en kunnen tijdens de ALV gecontroleerd worden. 
De voor 2015 gevraagde subsidie werd van de gemeente ontvangen. 
Regelmatig vindt overleg plaats met diverse instanties zoals gemeentelijke afdelingen, WMO,  Brederode Huijs,  
Buurvereniging/Wijkplatform Santpoort-Zuid,  vluchtelingenhulp en buurtbewoners.  


